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REFERAT                                   

Institutråd 
Onsdag den 30. august 2023 kl. 09.00-10.00 i WP21 Cortex 

Deltagere:  Formand Boye Jensen  

 

Valggruppe I:  

Næstformand Jane Stubbe, lektor, Kardiovaskulær og Renal Forskning  

Emilie Grupe, ph.d.-studerende, Kardiovaskulær og Renal Forskning 

 Jannik Hjortshøj Larsen, ph.d.-studerende, Kardiovaskulær og Renal Forskning 

 Henrik Dimke, lektor, Kardiovaskulær og Renal Forskning  

Bettina Hjelm Clausen, lektor, Neurobiologisk Forskning  

Valggruppe II:  

Kristoffer Rosenstand, laborant, Kardiovaskulær og Renal Forskning  

 Mie Rytz Hansen, laborant, Kardiovaskulær og Renal Forskning 

Lars Vitved, laborant, Cancer & Inflammationsforskning 

Morten Ploug Kühlmann, dyrepasser, Biomedicinsk Laboratorium 

Referent:  Institutsekretær Sussi Dalsgaard Thygesen 

Observatør:  Sekretariatsleder Christian Grud 

 

1. Opfølgning på referat fra 27.06.23  
Intet til dette punkt.  
 

2. Opdatering af IMM’s hjemmeside, hvilken info bør/skal der være  

Grafikken på SDU’s hjemmesider ændres hen over efteråret. Boye har holdt møder 

med fakultetets webkoordinator og fået ryddet op, men opdateringerne er endnu 

ikke implementeret. Forslag til hvordan afdelingerne kan holde siderne ajour 

løbende modtages gerne. Selve udførelsen står sekretariatet fortsat for.  

 

3. Follow up på Institutforum, diskussion af ændringer i organisering udløst af KOP  

-På CVR fylder den udskudte flytning generelt mere end KOP. Folk virker dog rolige 

og har taget flytningen med en vis lettelse. Fokus er stadig det nære, hvor transport 

og logistik mellem Campus og WP fylder mest. I forhold til kommunikationen er der 

ønske om, at kaffemøderne fortsætter.  

-På BML er der usikkerhed omkring de ændrede arbejdsfunktioner som flytningen 

vil medføre. Der er fuld tilfredshed med kommunikationen fra den lokale ledelse.  
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-På NB afholder man næste uge seminar for at have en dialog om, hvad de 

ændringer der vil komme, nu hvor forskningsleder er gået ned i tid ifm. KOP, vil få af 

betydning. VIP mangler afklaring på udbetaling af annuum.  

Man ser frem til sammenlægningen af NB fra 21 og 25 til en samlet enhed i Nyt 

SUND.  

 

4. Opdatering på flytning til Nyt SUND 
-Engagementet i flyttegruppen og biobankgruppen værdsættes meget fra IMM’s 
ledelse. 
-Der arbejdes stadig på allokering af fryserne. Der er møde om dette i uge 36. 
-Sikkerhedsbeskrivelser til biobanken er under udarbejdelse.     
 

5. Orientering fra institutleder 
- På ledelsesgruppemøde i morgen vil der bl.a. blive diskuteret bench fee, overhead 
mm. Det foreslås fra rådet, at der efterfølgende nedsættes en taskforce om dette. 
-Der er en administrativ omlægning på vej i HR og Økonomi på fakultetet. De vil 
sende besked ud om disse ændringer i løbet af september. Denne omlægning er 
grunden til, at stillingen som institutsekretær på IMM endnu ikke er besat.  
 

6. Orientering fra rådets medlemmer 
-Punkt til næste møde: Prissætning i dyrestalden.  
 

7. Eventuelt 
-Næste institutrådsmøde afholdes 27. september 2023. Meld forslag til punkter ind 
til imm@health.sdu.dk eller et af rådets medlemmer senest 14 dage før.  
-Næste institutforum afholdes 29. november. Rektor vil deltage.  
-Husk at Nyt SUND er åbent, og man ikke længere behøver tilladelse for at besøge 
bygningerne. 
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